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CANYELLES CENTRA
EL DEBAT SOBRE LA
GESTIÓ DE L’AIGUA I
LA SEQUERA

Experts i representants del món
municipal es donen cita a la
jornada ‘L’aigua en el món
municipal

Es reivindica la necessitat de
millorar la gestió, les mesures
d’estalvi i la inversió

L’alcaldessa de Canyelles demana
responsabilitat i una aposta per millorar la
capacitat de gestió i les mesures d’estalvi

S’apunta l’increment de
recursos mitjançant les
dessaladores i l’aigua
regenerada

Canyelles ha estat el centre de
debat de la sequera en la jornada
sobre l’Aigua en el Món Municipal en
què han pres part experts en la
gestió de l’aigua i representants del
municipal. Han posat sobre la taula
la situació d’emergència per
sequera que viu Catalunya i les
dificultats de gestió de la mateixa i
els diversos escenaris que es poden
plantejar a partir d’ara.

L’alcaldessa de Canyelles, Rosa
Huguet, ha assegurat que estem en
un moment molt greu i que la visió
de l’aigua que tenim ha de canviar.
Cal responsabilitat i una aposta per
millorar la capacitat de gestió i les
mesures d’estalvi.

En aquest sentit, el president de la
Federació de Municipis de
Catalunya, Eduard Rivas, ha
reivindicat la unitat d’acció amb un
pacte sobre el cicle de l’aigua per
acabar amb la sequera. També la
presidenta del Consell Comarcal del
Garraf, Mònica Gallardo, ha fet una
aposta pel treball en xarxa i la
cooperació.
 

Ignasi Servià, consultor especialitzat
en l’aigua, ha posat sobre la taula
l’increment dels recursos de l’aigua
no convencionals com les
dessaladores o l’aigua regenerada. 
David Vila, director de l’Ens
d’Abastament d’Aigua Ter
Llobregat, per la seva banda, ha
exposat els escenaris de futur en
què s’està treballant per si s’arriba a
la fase 3 d’emergència per sequera
i que una de les prioritats és
garantir l’aigua de boca. 

En una taula rodona sobre la nova
cultura de l’aigua que necessiten
els municipis, Lorenzo Correa,
vicepresident de l’Associació
d’Amics de l’Aigua, ha presentat
propostes per fer front a la sequera,
incidint també en l’aprofitament
d’aigües subterrànies o
regenerada. L’advocat especialitzat
en Dret d’Aigües, Jordi Codina,  ha
posat en dubte les sancions als
municipis per sobrepassar els límits
de consum. I Marc Pifarré, director
general d’Aigües de Catalunya, ha
insistit també en la necessitat de
més inversió.
 



CARNAVAL 2024 18 grups de Carnaval i prop de 1.900 persones han protagonitzat
una espectacular Rua de Carnaval de Canyelles 2024

DÀMARIS GELABERT 
EN CONCERT

La cantant Dàmaria Gelabert torna a Canyelles el 24 de
març. Ho fa en el marc del certamen de primavera  
Benvingut Petit- Benvinguda Família, que arriba a la tercera
edició.

Durant tot el matí, de 9h a 15h, la plaça del Casal s’omple
d’activitat per a tota la família amb un bon grapat de
propostes: una fira amb productes de puericultura, roba,
joguines, llibres... la música de Dàmaris Gelabert, ous de
pasqua de xocolata, tallers infantils  i una nova edició del joc
A la Recerca dels Ous de Pasqua i la Llebre Trapella. Les
famílies participants hauran de trobar els ous de pasqua que
s’han amagat al llarg d’un recorregut pel nucli antic del poble.
La proposta va ser tot un èxit de participació el 2023 i torna
renovada en aquesta edició.

EL 24 DE MARÇ EN EL CERTAMEN BENVINGUT PETIT-BENVINGUDA FAMÍLIA



I mentre l’any avança també ho fan els projectes que estan
en marxa i dels quals en gaudeix i en gaudirà el nostre
poble. Un dels primers de l’any ha estat la creació del Club
Grans, que en només dos mesos ja proposa una vintena
d’activitats, que aniran ampliant-se dia a dia per donar un
bon servei i perquè la gent de totes les edats pugui gaudir
d’un Espai meravellós. Activitats, presentacions, tallers,
trobades, excursions, viatges… tot hi té cabuda.
Són moltes les accions que s’estan fent i aquest full,
aquestes quatre lletres, ens permet conèixer-ne només una
petita part, algunes de les que ja van passar o les que
passaran. Com la Pasqua, que tenim ja a tocar i que
obrirem amb una nova edició del Benvingut Petit-
Benvinguda Família, el 24 de març. Una jornada plena
d’activitat er gaudir realment en família. 
Us desitjo una Molt Bona Pasqua!

Arriba el mes de març encara tenint viu el record de    les
Festes de Nadal viscudes, que van donar pas a rues de
Carnaval plenes de llum i colors. Unes celebracions que
hem viscut amb responsabilitat i amb el neguit pels dies
que fa que s’espera la pluja. Passem per una situació
excepcional, amb un temps que no correspon al que
tocaria, amb poc fred i gens d’aigua, amb ametllers florits
abans d’hora i migdies de temperatures molt altes
semblants a les de l’inici de l’estiu.
Hi estem fent front amb accions per millorar la gestió i les
mesures d’estalvi de l’aigua davant la sequera, i també de
prevenció d’incendis forestals.  
Durant l’hivern es fan les podes i les neteges de parcel·les i
franges en el marc del Pla de Seguretat. Ens hem
d’avançar en el temps perquè l’estiu arriba cada vegada
més matiner i la preocupació pel foc està sempre present.
Hem de ser responsables i respectuosos per continuar
gaudint del nostre entorn.

Responsabilitat, accions 
i projectes per seguir avançant

La vostra alcaldessa
ROSA HUGUET I SUGRANYES

PREVENCIÓ
INCENDIS 

Tallar els arbres a menys de 5 metres del
perímetre de la parcel·la.

La sequera que afecta Catalunya incrementa el risc d’incendi
forestal, especialment de cara a l’estiu amb l’augment de les
temperatures.

Cal extremar les precaucions i els propietaris han de preparar les
seves parcel·les per minimitzar els riscos, seguint uns criteris
bàsics, que es detallen a continuació:

PREPARAR LES PARCEL·LES
PER REDUIR EL RISC DE FOC

ACLARIR L’ARBRAT

Talar els arbres necessaris per aconseguir una
distància mínima entre ells de 6 a 8 metres. 

Observar que les capçades de la resta no
estiguin a menys de 5 metres l’una de l’altra

Podar tots els arbres de l’interior de la parcel·la fins
1/3 de la seva alçada i fins a un màxim de 5 metres.

ACLARIR EL SOTABOSC

Arrencar els arbusts de la parcel·la per
aconseguir una cobertura màxima del 15% i una
distància mínima entre mates de 3 metres.
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L’AIGUA A PUNT D’ARRIBAR A
LES AIXETES DE LES PALMERES

Les obres del desplegament de la xarxa d'aigua potable
a les Palmeres continuen endavant.
Els treballs s'estan fent per fases i actualment ja s'han
instal·lat les canonades a dues terceres parts del sector.
Resta un darrer terç, inclòs en la fase 7, que servirà
perquè l'aigua potable arribi fins a les aixetes de les
llars.
Un cop feta l’estació de bombament i un nou dipòsit a
Muntanya del Mar, i part de la xarxa, s’està a l’espera de
les connexions elèctriques d’Endesa per poder fer
efectiva l’arribada de l’aigua a les llars.

L'alcaldessa de Canyelles, Rosa Huguet, ha assegurat
que poder tirar endavant amb el procés urbanístic de
les Palmeres va ser molt important. El procés s'està
fent per fases però el canvi i les millores són notables
perquè s'està fent una gran feina. Quan finalment la
connexió de l'aigua sigui possible i es pugui obrir
l'aixeta de les llars, serà extraordinari.

NOUS APARCAMENTS DE BICIS 
I PATINETS A L’INSTITUT

El nou aparcament de patinets i bicicletes de l’Institut Pla
del Bosc és un altre dels projectes del Consell de Joves i
el Consell d’Infants que ja s’han fet realitat. És una de les
propostes en què treballa el Consell de Joves de 2n
d'ESO aquest curs. La proposta es va aprovar en sessió
plenària del Consell de Joves el desembre passat.

El Consell d’Infants i el Consell de Joves són dos òrgans
de participació ciutadana que treballen projectes i
actuacions per fer al municipi, que després l’equip de
govern inclou en el pressupost municipal per tirar-los
endavant. 

Actualment tenen sobre la taula  diverses propostes
com el futur parc de natura, la biblioteca virtual o un
projecte intergeneracional.

Entre les accions que ja s’han tirat endavant hi ha el
carril bici que dona accés a la zona escolar, o la
declaració de Canyelles com a poble amic dels animals,
o a favor  del voluntariat. 

UNA DE LES ACCIONS PROPOSADES EN EL MARC DEL
CONSELL DE JOVES DE CANYELLES

DUES TERCERES PARTS DEL SECTOR JA TÉ INSTAL·LADES
LES CANONADES PER FER ARRIBAR L’AIGUA A LES LLARS

Visita d’obres als treballs de la xarxa d’aigua

Nou aparcament de patinets i bicicletes a l’institut


